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Foreldrearbeidsutvalget (FAU) - møte nr. 7 

 Fjellsdalen skole 

06.03.2023 

Tidspunkt: 19.00 – 20.30 Sted: Personalrommet (2. etg) 

Innkalt av: Solveig W Eriksen 

Ordstyrer: Monica Bjørnsund Referent: Kristine Eidesen 

Innkalt: 

 

 

 

 

 

1. trinn: Maiken O. Høvik, Marte Ingeborg Stangenes, Bjarte Grønstøl 

2. trinn: Torunn Rosenberg Aulie, Bente Krakhellen (kun 2 klasser) 

3. trinn: Mette Didriksen, Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit 

4. trinn: Georg Gundersen, Solveig W Eriksen, Camilla Barmen 

5. trinn: Kristine Eidesen (kun 2 klasser) 

6. trinn: Silje Borvik, Alexandra M. Liseth-Hansen, Trond Gulbrandsøy 

7. trinn: Fabian Tapia, Trude Mette Savland, Monica Bjørnsund 

Rektor Mette Mikkelsen 

Meldt forfall: 

 

Karina Eltvik, Bjarte Grønstøl, Mette Didriksen, Marte Ingeborg Stangenes, Camilla 

Barmen, Alexandra M. Liseth-Hansen, Mette Mikkelsen, Solveig W Eriksen, 

 

  

REFERAT 

 
Sak Diskusjon og Konklusjon 

1.  Godkjenning av innkalling og saksliste 

v/ Monica Bjørnsund 

Godkjent uten kommentar.  

2.  Godkjenning av referat  

v/ Monica Bjørnsund 

 

Godkjent uten kommentarer. 

 

3.  Info fra rektor 

Informasjonssak (ikke informert om i møte grunnet forfall) 

 

Vi går nå inn i en periode med gjennomføring av utviklingssamtaler. De fleste trinn 

gjennomfører disse i ukene før påske. 

  

På utviklingstiden jobber vi med svarene på undersøkelsen om leksebevisst skole. Vi har også 

fokus på videre utvikling av PALS-arbeidet og elevundersøkelsen. I forhold til 

kvalitetsutviklingsplanen har vi bestemt at vi starter med tiltak 1 – medvirkning. 

  

Ellers har vi sendt ut vedtaksbrev til alle skolestarterne. Dette gjøres etter faste bestemmelser, og 

ble sendt ut fredag 24. februar. Vi har pr. d.d. 57 skolestartere. Dette inkluderer 3 som har fått 

innvilget plass hos oss som ikke hadde Fjellsdalen som nærskole. 



            

  

 

 

            

           
 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon 

  

Vi jobber videre med uteområdet, men foreløpig ikke noe mer oppdatert informasjon enn sist. 

  

Vi har også begynt å jobbe med ansattkabalen for neste skoleår. Mange uvisse ting enda, men vi 

vet at vi har behov for å lyse ut stillinger både på skole, SFO og renhold. 

 

4.  Status økonomi 

Informasjonssak v/ Silje Borvik 

 

Om man handler, send bilde av kvittering til Silje, og få tilbake penger.  

 

7. trinn må gi Silje beskjed om hvem som skal ha pengene til avslutningen.  

 

5.  Høring – 12 timer gratis SFO for elever på 1. og 2. trinn 

Diskusjonssak v/ alle 

 

Ordningen gjelder allerede for 1. trinn. Forslaget går ut på å utvide til også å gjelde elever på 2. 

trinn fra skoleåret 2023-2024. 

 

Lenke til Høringen - Svarfrist er 4. april 2023. Alle som ønsker kan uttale seg. 

 

Konklusjon: FAU Fjellsdalen støtter forslaget, men sender ikke inn høringssvar.  

 

6. Disco vår 

v/ Alle 

Datoer er:  

14.: 1. og 2. trinn. Ansvarlig: Bente Krakhellen 

15: 3. til 5. trinn. Ansvarlig: Kristine Eidesen 

16: 6. og 7.trinn. Ansvarlig: Trude Mette Stavland 

Status: 

Discovakter: Alle FAU- kontaktene må purre på foreldrevakter og vaktene legges inn i filen på 

dropbox.  

Handel: Georg og Fabio handler pizza, brus, chips, godteri, godteposer og 7 sorter godteri.  

DJ: Nicholas Heier. Er 10. klassing fra Bønes håndball. Georg har tatt kontakt med far og fått ok, 

og snakker med Nicholas angående musikk og laser. 

Rigging av musikkanlegg: Solveig følge opp med rektor eller musikklærer. 

Laser-lys: er bestilt - hvis de ikke kommer i tide låner vi av Bønes IL. 

 

7. Eventuelt 

v/ Alle 

 

Oppfølging på uteområde/vei bør som punkt på agendaen hvert møte, slik at dette følges opp. 

Det ryktes om at amfi må flyttes for å rette opp avvik (fra Norconsult) fra 2016.  

Ønske om at det ryddes på dette området, selv om det ikke skjer noe vesentlig foreløpig. 

Dette er tatt direkte med rektor, og det er ønsket en oppdatering på dette. 

Brev angående saken deles i Spond og alle leser igjennom. Saken tas opp som eget punkt på 

agendaen i neste møte.  

https://hoering.udir.no/Hoering/2496


            

  

 

 

            

           
 

 

Sak Diskusjon og Konklusjon 

 

Vi diskuterte sak i Sydvesten angående høringsinnspillet angående nærskoleprinsippet.   

 

Vi diskuterte forvalting av skolens områder, Bøneshallen og nærskoleprinsippet.  

Skal det settes ned et arbeidsutvalg for utvidelse av skolen? Tenk på organisering av dette og ha 

det som sak neste møte.  

  

Disko: Ønske om ikke å øke prisene, dette er diskutert og er foreløpig ikke nødvendig.   

Barn uten penger gis inngang og lommepenger.  

 

Skolevegring: Det utrykkes ønske om oppdatering fra rektor om skolevegringsproblematikk og 

evt. om det kurses personalet i noe. Hvordan informeres til foresatte angående problematikken? 

Hvordan jobbes det med dette forebyggende? Hva skjer når foresatte tar kontakt med skolen 

angående tidlige tegn på skolevegring?  

Det diskuteres om dette er en sak for FAU. Gjelder dette så mange at det er en FAU-sak? Se på 

utformingen og tilgang til info på nett. Det foreslås om det kan legges linken på oppslagstavlen, 

og at det er lettere tilgjengelig derfra?  

Det leses fra referat fra desember angående svar fra Mette på spørsmålet hvordan det jobbes med 

skolevegringsproblematikk.    

Saken settes på agendaen til neste møte og det avklares om og evt. hvordan FAU kan følge det 

opp.   

 

Foreldrearrangement: Kristine og Bente er på saken. Har kontakt med Nettpatruljen i 

Politidistrikt Vest. Forhåpentligvis i løpet av våren.  

 

Ønske om eget punkt på agendaen i forbindelse med Kvalitetsoppfølgingen på møte 20. april. 

Er det noe som skal formidles/ tas opp fra FAU?  

 

Til rektor: FAU ønsker tilgang til resultat fra Foreldreundersøkelse/elevundersøkelse. Finnes 

det tilganger til det?  

 

8. Neste møte 

v/ Monica Bjørnsund 

• Neste møte blir mandag 17. april kl. 19.00-20.30 

Kommende møter: 

Uke 18: 2. mai (OBS tirsdag - fridag 1. mai er mandag) 

Uke 24. Tirsdag 13. juni - siste møte og avslutning med Bønes pizza på 7. fjell 

 

 Godkjenning av referatet 

Referatet ble godkjent uten kommentarer i møtet 17. april. 

Signatur:  

 

 




